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Abstract (en)
[origin: WO9009651A1] An indicator for attachment to the hook (H) of a moulded plastics garment hanger. The indicator has a body (1), moulded
from plastics material, with spaced flat sides (2) and (3) forming a cavity (4) which is dimensioned to receive a top web (W) of the hook (H). The
body (1) engages the web (W) at ends (9, 10) of the opening to the cavity (4) to retain the indicator in position on the web (W). The body also has
slots (5) and (6) in the sides (2 and 3) adapted for engagement by abutments (A) on the web (W) to retain the indicator in position on the hook (H).

Abstract (fr)
L'invention concerne un indicateur destiné à être fixé au crochet (H) d'un cintre en matière plastique moulée. Ledit indicateur comporte un corps
(1), moulé en matière plastique, doté de côtés plats espacés (2) et (3) formant une cavité (4) dimensionnée pour recevoir une bande d'arrêt (W) du
crochet (H). La bande (W) s'engage dans le corps (1) aux extrémités (9, 10) de l'ouverture jusque dans la cavité (4) afin de maintenir ledit indicateur
en position sur la bande (W). Ledit corps comporte également des fentes (5) et (6) se trouvant dans les côtés (2 et 3), adaptées pour venir au
contact d'aboutements (A) sur la bande (W), afin de maintenir ledit indicateur en position sur le crochet (H).
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